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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 30 czerwca 2017 r. 

 

Ad.pkt.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył XXXVI  

w bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

15 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej powitał Radnych, Panią 

Burmistrz, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, Radnego Rady Powiatu Koneckiego Mariana 

Domagałę, Panią Prezes ZNP, Dyrektorów jednostek podległych, Komendanta Komisariatu 

Policji w Stąporkowie, sołtysów a także wszystkich przybyłych na obrady. 

Lista obecności Radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował,  

że w związku z tym, iż XXXVI sesja jest poświęcona zatwierdzeniu sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. Zgodnie z §21 Statutu Gminy 

Stąporków Radni otrzymali zawiadomienia wraz z porządkiem obrad na 14 dni  

przed planowanym terminem sesji. Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej na 7 dni  

przed planowanym terminem sesji wpłynęły projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2017-2026, w sprawie zmian w budżecie 

gminy Stąporków na 2017 r. oraz  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i likwidację 

zamortyzowanych i wyeksploatowanych środków trwałych stanowiących własność 

Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, które zgodnie z §34 

Statutu Gminy Stąporków mówiącego o tym, iż Przewodniczący jest zobowiązany  

do ich umieszczenia w porządku obrad najbliższej sesji zostały wprowadzone do porządku 

obrad dzisiejszej sesji, o czym Radni zostali poinformowani na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Miejskiej w dniu wczorajszym. Przedstawił, że ponadto wprowadzono  

do porządku obrad informację Burmistrza Stąporkowa w sprawie przyznania nagród 

finansowych dla uczniów z Zespołu Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim za wysokie 

osiągnięcia sportowe. W związku z powyższym odczytał projekt proponowanego porządku 

obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie po naniesionych zmianach: 

Porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie po naniesionych zmianach 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXV sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Informacja Burmistrza  w sprawie przyznania nagród finansowych dla uczniów z Zespołu 

Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim za wysokie osiągnięcia sportowe. 

7. Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Stąporkowie  

za 2016 r. 

 Odczytanie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w MGOPS  

w Stąporkowie. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 r. 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii  

o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok, 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2016 rok, 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Stąporkowa, 

e) odczytanie uchwały Nr 60/I/2017 VIII Składu Orzekającego RIO w Kielcach dotyczącej 

opinii o wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

f) dyskusja, 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki   Zdrowotnej w Stąporkowie, 

 Odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SPZOZ  

w Stąporkowie, 

b) udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim dotacji 

na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się  

na terenie Gminy Stąporków, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części terenu sołectwa Czarna, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra, 

e) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 

f) ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, 

g) wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie nieruchomości położonej w Odrowążu, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2017-2026, 

i) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 r. 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż i likwidację zamortyzowanych i wyeksploatowanych środków 

trwałych stanowiących własność Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Stąporkowie. 

10. Zapytania i interpelacje Radnych. 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

12. Sprawy różne. 
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13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych  

z pytaniem czy mają uwagi bądź propozycje do porządku obrad po naniesionych zmianach. 

W związku z ich brakiem poddał projekt porządku obrad po naniesionych zmianach  

pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za”, przy biorących udział  

w obradach 15 Radnych przyjęła porządek obrad XXXVI sesji. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołu z  XXXV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż projekt 

protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej został Radnym przesłany drogą elektroniczną  

oraz znajduje się w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym  protokół XXXV sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 15 głosami „za”, przy biorących udział w obradach 15 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan  odczytał informację 

Przewodniczącego  o działalności międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.5.Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski odczytał informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.6.Informacja Burmistrza w sprawie przyznania nagród finansowych dla uczniów  

z Zespołu Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim za wysokie osiągnięcia sportowe. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski odczytał informację Burmistrza w sprawie przyznania nagród 

finansowych dla uczniów z Zespołu Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim za wysokie 

osiągnięcia sportowe, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.7.Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Stąporkowie za 2016 r. 

 Odczytanie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w Miejsko 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Stąporkowie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Elżbieta 

Kołodziej odczytała protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Miejsko 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej MGOPS w Stąporkowie, który stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedstawionego protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Ad.pkt.8.Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 r. 

Ad.8.ppkt.a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 

opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż miesiąc 

przed planowaną sesją Radni za pokwitowaniem otrzymali sprawozdanie z wykonania 
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budżetu Gminy Stąporków za 2016 r., które zostało pozytywnie zaopiniowane  

przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej prosił Panią Skarbnik  

Annę Pisarczyk o odczytanie Uchwały Nr 35/I/2017 VIII Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 25.04.2017 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach  

z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedstawionej Uchwały Nr 35/I/2017 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii  

o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok.  

Ad.8.ppkt.b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego  

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Sławomir 

Dąbrowski odczytał opinię Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego  

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy w Stąporkowie za 2016 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedstawionej opinii Komisji Rewizyjnej  

do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy  

Stąporków za 2016 rok. 

Ad.8.ppkt.c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej odczytał projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2016 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/224/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2016 rok, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.8.ppkt.d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa, 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Elżbieta 

Kołodziej odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Stąporkowa, który stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

Ad.8.ppkt.e) odczytanie uchwały Nr 60/I/2017 Składu Orzekającego RIO w Kielcach 

dotyczącej opinii o wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Krzysztof Chrzan odczytał uchwałę 

Nr 60/I/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia  

1 czerwca 2017 r. dotyczącą opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ad.8.ppkt.f) dyskusja, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych  
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z pytaniem czy chcą zabrać głos w dyskusji nad przedstawionymi materiałami. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionych materiałów. 

Ad.8.ppkt.g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy 

Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej odczytał projekt uchwały 

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Stąporków za 2016 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/225/2017 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2016 rok, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej pogratulował w imieniu 

Rady Miejskiej Burmistrz Stąporkowa Dorocie Łukomskiej. 

Głos zabrała Burmistrz Dorota Łukomska, która na wstępie swej wypowiedzi 

podziękowała Radnym Rady Miejskiej w Stąporkowie za udzielenie absolutorium. 

Powiedziała, że rok 2016 był bardzo dobry, ale rok 2017 jest od niego lepszy. 

Podziękowała Pani Skarbnik, Panu Sekretarzowi, Radnym Rady Miejskiej,  

Dyrektorom jednostek podległych i sołtysom za wsparcie a także pracownikom Urzędu 

Miejskiego za ciężką pracę. 

Ad.pkt.9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował,  

iż w związku z tym, że wszystkie projekty uchwał zostały szczegółowo omówione  

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  Miejskiej a Radni są w ich posiadaniu nie zachodzi 

potrzeba odczytywania. 

Ad.9.ppkt.a) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2016 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 

 Odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Sławomir 

Dąbrowski odczytał protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej  

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  w Stąporkowie, który stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili pytań i uwag do przedstawionego protokołu. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/226/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
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Ad.9.ppkt.b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej  

p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim dotacji na prace konserwatorskie  

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na terenie Gminy 

Stąporków, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/227/2017 w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. 

Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na terenie Gminy Stąporków,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.c) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarna, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/228/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarna,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.d) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/229/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.e) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/230/2017 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.f) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej  

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/231/2017 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości 
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stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie 

nieruchomości położonej w Odrowążu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował,  

iż na wspólnym posiedzeniu trzech komisji Rady Miejskiej Radni ustalili, by przedmiotowa 

została przekazana w użyczenie na rzecz Towarzystwa Przyjaciół Odrowąża na okres 10 lat. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/232/2017 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie 

nieruchomości położonej w Odrowążu, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.h) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2017-2026, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/233/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2017-2026, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych.  

Ad.9.ppkt.i) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/234/2017 w sprawie, zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 r.,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.9.ppkt.j) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i likwidację 

zamortyzowanych i wyeksploatowanych środków trwałych stanowiących własność 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XXXVI/235/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i likwidację 

zamortyzowanych i wyeksploatowanych środków trwałych stanowiących własność 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.10. Zapytania i interpelacje Radnych. 

Głos zabrali: 
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Radny Edward Mazur ponowił prośbę z XXXV sesji Rady Miejskiej dotyczącą sprawy  

ul.1 Maja w Stąporkowie, gdzie po opadach deszczu na chodnikach i jezdni stoi woda.  

W imieniu mieszkańców poprosił o rozwiązanie problemu, ponieważ przejeżdżające 

samochody zanieczyszczają brudną wodą opadową elewacje budynków położonych  

przy tej ulicy. 

Radny Zbigniew Wiśniewski w związku z przyznaniem przez Burmistrza Stąporkowa 

nagród finansowych dla uczniów z Zespołu Szkół Publicznych w Niekłaniu Wielkim  

za wysokie osiągnięcia sportowe zapytał, czy Dyrektorzy innych szkół z terenu Gminy  

także zostali poinformowani o możliwości ubiegania się o nagrody dla swoich uczniów. 

Radny Kamil Zieliński w imieniu mieszkańców ul. Piaskowej w Stąporkowie poprosił  

o wykonanie drogi, która na obecną chwilę jest w stanie fatalnym. Poinformował, że działania 

doraźne w postaci dosypywania tłucznia dają krótkotrwały efekt, ponieważ jest  

on wypłukiwany po opadach deszczu a przejeżdżające samochody wyrzucają żwir spod kół, 

co powoduje niebezpieczeństwo dla pieszych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady sesji Rady Miejskiej wznowiono od pkt.11. 

Ad.pkt.11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych udzieliła Burmistrz Dorota Łukomska . 

Radnemu Edwardowi Mazurowi przedstawiła, że odpowiedź na interpelację zostanie  

mu udzielona na piśmie. 

Radnemu Zbigniewowi Wiśniewskiemu odpowiedziała, że wszystkie szkoły z terenu 

Gminy zostały poinformowane o możliwości ubiegania się o stypendia dla uczniów,  

którzy osiągnęli wyjątkowe wyniki w sporcie, ponieważ przyznawane one są od 2010 r. 

Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że uczniowie z Zespołu Szkół Publicznych  

w Niekłaniu Wielkim, którzy w tym roku otrzymali nagrody zaprezentowali wysokie 

osiągnięcia w sporcie. 

Radnemu Kamilowi Zielińskiemu odpowiedziała, że mieszkańcy ul. Piaskowej  

w Stąporkowie otrzymali informację, że priorytetowym zadaniem jest wykonanie  

przez Gminę kanalizacji, wykonanie nawierzchni będzie dopiero kolejną inwestycją. 

Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że na obecną chwilę Gmina oczekuje na nabór 

wniosków, by na wykonanie kanalizacji można było pozyskać środki zewnętrzne. 

Poinformowała, że niestety ze środków zewnętrznych nie zostanie wykonana kanalizacja  

w Stąporkowie, ponieważ nie spełniamy kryteriów, jakie zostały nałożone na gminy. 

Ad.pkt.12. Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Rady Powiatu Koneckiego Marian Domagała poinformował o decyzji Zarządu 

Powiatu Koneckiego w kwestii zabezpieczenia środków finansowych na dodatkowe 

inwestycje drogowe dla Gminy Stąporków, czyli na drogę Stąporków-Niekłań-Szydłowiec.  

Przedstawił, że po dniu 15 lipca Gmina Stąporków otrzyma odpowiedź, czy Starostwo uzyska 

dotację od trzeciego płatnika, czyli z Ministerstwa. Powiedział, iż wiadomym jest,  

że na obecną chwilę Stąporków jest na pierwszym miejscu listy gmin, w której remontowane 

będą tzw. drogi lokalne. Poinformował, iż po przetargu na wykonanie ul. Kieleckiej  

w Odrowążu zarówno po stronie Powiatu Koneckiego jak i Gminy Stąporków pozostały 

oszczędności w wysokości  191 tys.500 zł, co daję łączną kwotę 383 tys. zł. do tego należy 
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dodać jeszcze kwotę 683 tys. zł, która ma wpłynąć od trzeciego płatnika, więc podsumowując  

do dyspozycji pozostałoby ok.1mln 66 tys. zł. Radny Rady Powiatu Koneckiego Marian 

Domagała kończąc wypowiedź powiedział, że wybudowanie drogi Stąporków-Niekłań-

Szydłowiec byłoby wspólnym sukcesem Starostwa Koneckiego oraz Gminy Stąporków. 

Sołtys Lelitkowa Tadeusz Dobrowolski za pośrednictwem Radnego Powiatowego Mariana 

Domagały podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich  

za uzupełnienie dziur w części nawierzchni drogi w Lelitkowie. Poprosił również  

o interwencję, by pozostała część ubytków w asfalcie także została uzupełniona. 

Radna Joanna Wojna poinformowała, iż mieszkańcy Huciska podjęli inicjatywę gazyfikacji 

wsi. Przedstawiła, że koszt inwestycji polegający na przeprowadzeniu nitki gazociągu 

poniesie gazownia, natomiast mieszkańcy wsi zapłacą za przyłącze. Poinformowała,  

że Gmina Stąporków ze swej strony musi zorganizować spotkanie mieszkańców Huciska  

z przedstawicielami gazowni celem omówienia warunków i kosztów inwestycji. Potrzebne 

będą także plany wsi Hucisko, w których posiadaniu jest Urząd Miejski w Stąporkowie.  

W związku z tym poprosiła Burmistrz Stąporkowa o współpracę i pomoc w przedstawionej 

sprawie. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski powiedział, że Gmina Stąporków popiera działania i widzi 

sens podjęcia inicjatywy gazyfikacji przez mieszkańców wsi Hucisko. Zasygnalizował 

jednak, że jego zdaniem może wystąpić w związku z inwestycją podobny problem,  

jak przy budowie kanalizacji, kiedy to mieszkańcy wsi początkowo deklarowali chęć 

przyłączenia się do nitki kanalizacyjnej a później się z tej obietnicy wycofywali. 

Radna Joanna Wojna poinformowała, że po przeprowadzonych rozmowach z mieszkańcami 

Huciska wnioskować można, iż zainteresowanie gazyfikacją wsi jest duże i na pewno będzie 

dużo chętnych. Zdaniem Radnej kluczową kwestią w tej sprawie będzie spotkanie  

z przedstawicielami gazowni, którzy przedstawią mieszkańcom koszt inwestycji. 

Sołtys Wielkiej Wsi Barbara Zamachowska zaprosiła wszystkich na piknik rodzinny 

współorganizowany z sołectwem Furmanów, który odbędzie się w sobotę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej zwrócił się z prośbą  

do Komendanta Komisariatu Policji w  Stąporkowie Krzysztofa Opary z prośbą  

o zabezpieczenie przez policję turnieju piłki nożnej, który odbędzie się w Niekłaniu Wielkim 

w najbliższą sobotę. 

Ad.pkt.13. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej z uwagi na wyczerpanie 

porządku zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita      Jacek Kołodziej 


